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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2023/24:159 Finansiering av bostadsprojekt

I ljuset av den pågående bostadskrisen i Sverige är det av största vikt att vi inte 
enbart fokuserar på kortsiktiga lösningar. En av de mest kritiska aspekterna av 
denna kris är finansieringen av nya bostadsprojekt. Det är nödvändigt att sätta 
igång fler bostadsprojekt; men vi måste också säkerställa att dessa projekt är 
finansiellt hållbara på lång sikt. Detta är en komplex utmaning som rör allt från 
byggkostnader till räntor och amorteringskrav och som har direkta 
konsekvenser såväl för enskilda hushåll som för samhällsekonomin.

För att skapa en hållbar bostadsmarknad måste vi ha en långsiktig strategi som 
tar hänsyn till alla dessa faktorer. Detta inkluderar att skapa en stabil och 
förutsägbar finansieringsmiljö som kan locka investeringar och därmed öka 
utbudet av bostäder. Det handlar också om att säkerställa att finansieringen är 
tillgänglig och rättvis, så att alla medborgare har en chans att delta på 
bostadsmarknaden, oavsett deras ekonomiska förutsättningar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Vilka steg tar statsrådet, inom sitt ansvarsområde, och regeringen för att 
underlätta långsiktig finansiering och bostadsbyggande till rimliga villkor?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-25
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


